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Szanowny Panie prezydencie

Wloclawek, 24.09.2024r.

Pon

Kr4tsAof Kukucki
Prezydent Miosta Woclawek

w imieniu mieszkaric6w wloclawka zwracam sig z uprzejm4 prosbq o wydaniedyspozycji odpowiednim sfuZbom komunalnym, by dokonaly mianyorganizacji ruchu:
Propozycja mieszkaric6w : lewoskrgt w ulica cystersk4 dla jad4cych od strony SzpetalaG6rnego powinien byi zlikwidowany. Nale2y wprowadzii na ulicy ruch jednokierunkowydla mieszkaric6w z wiazdem od ulicy Grodzkiej ( zduzasig, ze kierowcy wje2dzaj'w tenspos6b od strony ulicy Grodzkiej, kt6ra t i* 

^u pierwszenstwo pnejazdu). Jad'cyprawidlowo ulic4 Lipnowskq stojq w gigantyc znychkorkach.

zmiany powinny polepszyi sytuacjg, a nie pogorszyc. Autobusy z jad'cymi uczniamistoiq w korkach, mn6stwo mrodzie2ynie doje2d2a nacz,,sdo szk6l.
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